

德貞女子中學
二零一七至二零一八年度
英文科活動「英語公開演講比賽」通告

敬啟者：

為拓闊學生視野、培養他們對學習英語的興趣和欣賞態度及增強他們運用英語的信心，貴子女獲選代表本校參加由趙聿修紀念中學舉辦之「第七屆 英語公開演講比賽 2017-2018」，詳情如下：

活動項目：	第七屆 英語公開演講比賽 2017-2018
日期：	2018年7月6日(星期五)
活動地點：	新界 元朗 體育路 七號 趙聿修紀念中學 – 聿修堂
活動時間：	上午 8 時 30 分 至 下午 1 時正
集合時間及地點：	上午 8 時 00 分 / 港鐵 朗屏站
解散時間及地點：	下午 1 時 30 分 / 港鐵 朗屏站
費用：	自備往返車費
負責老師：	陳潔宜老師
備註：	穿著整齊校服 準時向陳潔宜老師報到 學生如因病缺席，必須呈交醫生證明書及家長信

請著 貴子女於 6 月 22 日(星期五) 或以前，把回條交回陳潔宜老師，並請督促 貴子女依時出席活動。如有任何問題，請致電 2729 3211 與陳潔宜老師聯絡。

此致
學生家長

德貞女子中學校長

謹啟

二零一八年六月八日

-----回 條 -----

編號：469

敬覆者：

本人已知悉小女參加 貴校英文科之活動「第七屆 英語公開演講比賽 2017-2018」，定當督促小女依時出席活動。

此覆
德貞女子中學校長

中____級____班____號 學生：_____

學生家長 / 監護人簽署：_____

學生家長 / 監護人姓名：_____

學生家長 / 監護人電話：_____

學生電話：_____

二零一八年六月 日

(收集家長/監護人聯絡電話，目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長，有關資料將於活動完結後銷毀。)

Tack Ching Girls' Secondary School
2017-2018
English Department - English Speaking Contest

8 June, 2018

Dear Parents / Guardians,

To promote personal development of students through the use of spoken English, your child is selected to participate in the *Seventh Plain English Speaking Contest 2017-2018*. Details of the activity are as follows:

Activity:	Seventh Plain English Speaking Contest 2017-2018
Date / Time:	6 th July, 2018 (Friday) / 8:30 a.m. – 1:00 p.m.
Venue:	Lut Sau Hall, Chiu Lut Sau Memorial Secondary School No. 7 Tai Yuk Road, Yuen Long, N.T., Hong Kong.
Gathering Time and Place:	8:00 a.m. at Long Ping Station , West Rail, MTR
Dismissal Time and Place:	1:30 p.m. at Long Ping Station , West Rail, MTR
Teacher-in-charge:	Ms. CHAN Kit Yee, Kitty
Note:	Students should attend the activity in school uniform. Students should bring money for public transportation to and from the competition venue. Students should provide valid medical certificate and a letter from parents if they fail to attend the activity.

Please complete the reply slip below and return it to the teacher-in-charge, Ms. CHAN Kit Yee, Kitty by **22nd June, 2018 (Friday)**, and remind your child to attend the above competition punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teachers-in-charge.

Yours faithfully,

Hui Yin Shan

Principal

-----Reply Slip -----

No. : 469

____ June, 2018

Dear Principal,

I read in the acknowledgement of the above notice in connection with the activity and the relevant arrangements. My child will participate in the *Seventh Plain English Speaking Contest* and I will remind her to attend the activity punctually.

S_____ () Name of student: _____

Signature of Parent / Guardian: _____

Name of Parent / Guardian: _____

Telephone number of Parent / Guardian: _____

Telephone number of student / Guardian: _____